
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 14. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 257
Ministeren bedes oplyse det forventede antal børn, hvis familier vil få en lave-
re indkomst ved en genindførsel af kontanthjælpsloftet, som blev afskaffet i
forbindelse med finansloven for 2012, fordelt på landsdele og samlet.
Spørgsmålet bedes endeligt besvaret senest samtidig med BEU alm. del -
spørgsmål 228.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Leif Lahn
Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Leif.Jensen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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